
VERB + ING or INFINITIVE 

(sloveso + ING alebo neurčitok) 

VERB + ING 

- tvoríme tak, že k plnovýznamovému slovesu za neplnovýznamovým /zo skupiny/ 

pridáme „ing“ (napr. enjoy + listen = enjoy listening) 

- tento tvar nasleduje po slovesách:  

a) finish (skončiť)   I finished fighting. 

b) imagine (predstaviť si)  He couldn´t imagine living with her. 

c) don´t mind (neprekážať)  I don´t mind spending money on healthy food. 

d) enjoy (tešiť sa)   I enjoy playing football. 

 

INFINITIVE 

- tvoríme pridaním „to“ pred plnovýznamové sloveso (napr. want + to read = want to 

read) 

- tento tvar nasleduje po slovesách: 

a) want   I want to be a vet. 

b) promise   I promise to learn more. 

c) agree   He agrees to come. 

d) decide   He decided to leave. 

e) refuse   She refuses/offers/needs/ to take care of him. 

f) forget   They forget to do the shopping. 

g) offer 

h) need 

 

VERB + ing / INFINITIVE 

- po niektorých slovesách môžu nasledovať obe formy bez zmeny významu: 

a) like    (I like swimming / I like to swim) 

b) hate (nenávidieť)  (He hates painting / He hates to paint) 

c) prefer (uprednostňovať) 

d) start (začať) 

e) try (skúšať) 

f) love (ľúbiť, milovať) 



- po niektorých slovesách by však došlo k zmene významu, preto treba dať pozor na 

výber správneho tvaru 

a) stop (zastaviť, prestať) 

He stopped to eat. (Zastavil sa, aby sa najedol.) 

He stopped eating. (Prestal jesť.) 

 

b) remember (pamätať, spomenúť si) 

He remembered to visit the place. (Spomenul si, že má navštíviť to miesto.) 

He remember visiting this place. (Pamätal si, že navštívil to miesto.) 


